
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 13. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 121

Vil ministeren redegøre for, hvordan det kan gå til, at Arbejdsmarkedets Erhvervssikring

har forsinket erstatningen til skadelidte mennesker, fordi 186 afgørelser potentielt har lig-

get i en indbakke, som sagsbehandlerne ikke åbnede, i over ti måneder?

Der henvises til artiklen »Styrelse glemte hundredvis af sager om arbejdsskader: Borgere

måtte vente på erstatning i månedsvis« i A4 Arbejdsliv den 7. januar 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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